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Spodsbjerg 24. juni 2023 
 

Referat fra Generalforsamling i Spodsbjerg/Longelse Grundejerforening 
Lørdag d. 29. april 2023 på Hotel Skandinavien, Rudkøbing. 

 
Formand Henning Vigsø bød velkommen til de fremmødte, og gik derefter over 
til dagsordenen. 
Hanne Nylev overtog ledelsen af generalforsamlingen og oplæste dagsordenen: 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 

1. Valg af dirigent – stemmetællere– referent  
2. Formandens beretning.  
3. Fremlæggelse af regnskab 2022 - godkendt af revisorer. 
4. Indkomne forslag.  
5. Valg til bestyrelsen - på valg: 

Bestyrelsesmedlem: Jørgen Lægsgaard, genopstiller ikke 
Bestyrelsesmedlem: Henning Vigsø, genopstiller 
Bestyrelsesmedlem: Lotte Møller Pedersen, genopstiller 
2 Suppleanter 
2 Revisorer 
1 Revisorsuppleant 

6. Fastsættelse af kontingent 
7. Eventuelt   
 
Ad 1: Valg af dirigent - stemmetællere og referent. 
Hanne Nylev valgt som dirigent. 
Der meldte sign2 stemmetællere.  
Maibrit Schou valgt som referent. 
 
Ad 2: Formandens beretning 
Henning Vigsø aflagde bestyrelsens beretning for 2022 (se bilag) 
Rammeaftale for området er fornyet for en 4 årig periode med Ole (Fruenlund) 
En væsentlig ændring er, at de store arealer fremadrettet bliver slået 2 gange årligt. 
Beretningen blev efter nogen debat enstemmigt godkendt. 
 
Debatten gik blandt andet på:   
Sag om antennemast ikke anket af grundejerforeningen – forskellige interesser blandt 
grundejerne. 
Sag om brug af vendeplads til parkering – bør bestyrelsen være mere aktiv? 
Rammeaftalen med Fruenlund – Opmærksomhed på efterlevelse af rammeaftalen og 
overholdelse af plejeplanen. 
 
Bestyrelsen kan stå inde for sin administration, men lytter gerne til argumenter og noterer,  
at sagen om vendepladsen på første del af Skovridervænget fylder meget hos beboerne. 
 
Ad 3 Fremlæggelse af regnskab 2022 - godkendt af revisorer  
Henning Vigsø fremlagde regnskab for 2022. (se bilag, som er offentliggjort tidligere på 
foreningens hjemmeside). 
 
Regnskabet blev godkendt. 
 
Ad 4: Indkomne forslag 
Forslag fra Dorthe og Knud Erik Lynnerup (Skovridervænget 14) om, at postkasserne deles 
så de, der tilhører Løjtnantvænget, stilles ved deres affaldsplads, da der tit sker fejl i 
omdelingen, hvor avis og post lægges i de forkerte postkasser. Forslaget blev ikke 
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vedtaget.  Bestyrelsen skal undersøge forslaget nærmere og finde ud af, om PostNord er 
med på ideen, og hvad dette vil koste. 
 
Ad 5. Valg til bestyrelsen (Jf. vedtægternes §10.4) 
Bestyrelsesmedlem: Henning Vigsø, Skovridervænget 30, blev valgt til 2025. 
Bestyrelsesmedlem: Lotte Møller Pedersen, Løjtnantvænget 9, blev valgt til 2025. 
Bestyrelsesmedlem: Bjørn Pedersen, Skovridervænget 51, blev valgt til 2025,  
Ikke på valg: 
Bestyrelsesmedlem: Hans-Peter Fenger Andersen, Løjtnantvænget 4, valgt til 2024 
Bestyrelsesmedlem: Flemming Schou, Løjtnantvænget 6, valgt til 2024 
Som suppleanter blev valgt: 
1. Finn Emiliussen, Skovridervænget 34 
2. Trine Ferdinandsen, Skovridervænget 9 
Som revisorer blev valgt: 
Leif Christensen, Skovridervænget 21 
Ove Snede Sørensen, Skovridervænget 35 
Som revisorsuppleant blev valgt: 
Jacob Bonde, Skovridervænget 3 
 
Ad 6. Fastsættelse af kontingent 
Bestyrelsen foreslog stigning med 300 kr. til 1800 kr. 
Kontingentstigningen blev vedtaget med stemmerne 12:2 
 
Ad 7. Eventuelt 
Ingen bemærkninger. 

 
 


